
PROTOKÓŁ NR XVIII/21
RADY GMINY MIASTKOWO

z dnia 7 maja 2021 r.

Obrady XVIII sesji Rady Gminy Miastkowo odbyły się dnia 7 maja 2021 r. w godz.
10° - 11 w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Miastkowie ul. Łomżyńska 25/1.
Na 15 osobowy skład Rady w sesji udział wzięło 15 radnych.

Radni otrzymali projekty uchwał i materiały będące przedmiotem obrad sesji. Infonnację
o terminie, miejscu sesji oraz porządku obrad podano do publicznej wiadomości poprzez
wywieszenie zawiadomienia na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczenie na stronie
BIP Urzędu Gminy.

Radni obecni na sesji;

l. Bąkowski Rafał
2. Brzostek Marek
3. Brzostek Teresa
4. Ciecierski Andrzej
5. Gruźewski Paweł
6. Iwaniak Łukasz
7. Kamienowski Sławomir
8. Klimek Tomasz
9. Lachowski Sławomir
10. Pawelczyk Danuta
l ł. Przychodzień Jan
12. Rupacz Henryk
13. Wilk Bożena
14. Zajączkowska Danuta
15. Zaremba Patrycja

Ponadto w sesji uczestniczyli:

l. Górski Kazimierz
2. Prytuła Dorota
3. Pianko Regina
4. Małż Bogumiła
5. Jurkiewicz Andrzej
6. Korytkowska Bożena
7. Cienaniewicz Krzysztof
8. Bednarczyk Monika
9. Bielacki Tadeusz
10. Korytkowski Piotr
11. Nizik Iwona
12. Długozima Zbigniew
13. Pietrzak Agnieszka
14. Czaplicka Jolanta
15. B akowski Rafał
16. Kamińska Maria
17. Cwalina Zbigniew
18. Przyborowska Ewa

- Wójt Gminy
- Sekretarz Gminy
- Kierownik OPS
- Inspektor UG
- Przedstawiciel firmy Andrea Consulting
- Sołtys wsi Chojny - Naruszczki
- Sołtys wsi Czartoria
- Sołtys wsi Gałkówka
- Sołtys wsi Kaliszki
- Sołtys wsi Korytki Leśne
- Sołtys wsi Kraska
- Sołtys wsi Leopoldowo
- Sołtys wsi Luby Kurki
- Sołtys wsi Luby - Kiertany
- Sołtys wsi Miastkowo
- Sołtys wsi Nowosiedliny
- Sołtys wsi Podosie
- Sołtys wsi Rydzewo
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19. Kazimierczyk Justyna
20. Ciecierska Grażyna
21. Zacharczyk Michał
22. Mleczek Zofia
23. Bałazy Wojciech
24. Włodarska Maria

- Sołtys wsi Rydzewo - Gozdy
- Sołtys wsi Rybaki
- Sołtys wsi Sosnowiec
- Sołtys wsi Sulki
- Sołtys wsi Tamowa i Lubią
- Sołtys wsi Zamzie

- listy obecności w załączeniu do oryginału protokołu.

Otwarcia XVIII Sesji Rady Gminy Miastkowo dokonał Przewodniczący Rady,
który powitał wszystkich zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność
obrad. Przewodniczący poinformował, że obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane
za pomocą urządzeń rejestmjących obraz i dźwięk.

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. la ustawy o samorządzie
gmiimym rada gminy może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością
głosów ustawowego składu rady. Radni nie wnosili uwag do porządku obrad. Porządek obrad,
uważa za przyjęty, a jego treść jest następująca:
l. Przyjęcie porządku obrad.
2. Informacja o protokole z poprzedniej sesji.
3. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz realizacja uchwał Rady

Gminy podjętych na poprzedniej sesji.
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między

sesjami.
5. Rozpatrzenie wniosku dotyczącego zmiany odległości między punktem sprzedaży wyborów

alkoholowych a obiektem sakralnym.
6. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2020.
7. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2020 r. oraz potrzeby

w zakresie pomocy społecznej na 2021 r.
8. Informacja z realizacji uchwały o nabywaniu, zbywaniu i obciążaniu niemchomości oraz ich

wydzierżawianiu lub wynajmowaniu na czas dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony
za 2020 r.

9. Interpelacje i zapytania radnych.
10. Wolne wnioski.

PRZEBIEG OBRAD:

Ad.2. Przewodniczący Rady poinformował, że pkt l porządku obrad został zrealizowany.
W związku z powyższym przystąpił do realizacji punktu 2. Poinformował, że protokół
podpisał bez uwag. Radni nie zgłosili uwag, co do jego treści.

Ad.3. Następnie Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności między sesjami
za okres od dnia 23 marca do 6 maja 2021 r. oraz realizację uchwał podjętych na XVII sesji
Rady Gminy. Radni nie wnosili uwag do przestawionego sprawozdania.

Ad.4. Infonnację o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami przedstawił
Przewodniczący Rady. Radni nie wnosili uwag do przestawionego sprawozdania.

Ad.5. Punkt następny porządku obrad to rozpatrzenie wniosku dotyczącego zmiany odległości
między punktem sprzedaży wyborów alkoholowych a obiektem sakralnym.

Przewodniczący wyjaśnił, że do Rady Gminy wpłynął wniosek który przekazał do
rozpatrzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Następnie poprosił Przewodniczącego Komisji
o przedstawienie opinii.
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Przewodniczący Komisji R. Bąkowski odczytał treść uchwały wraz z uzasadnieniem.
Komisja uznała wniosek za nie zasługujący na uwzględnienie.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o pytania.
Głos zabrał radny Ł. Iwaniak informując, że pytań nie ma, chce tylko naświetlić temat.

Zdaniem radnego Komisja analizując wniosek wzięła pod uwagę, że wnioskodawcy posiadają
koncesję do maja 2025 r. aczkolwiek działania sklepu to nie tylko koncesja to też przekazanie
interesów dla kogoś z rodziny, czy sprzedaż lokalu. Są to rzeczy związane z finansami.
Poza tym Komisja miała okazję zapoznać się z dokumentami a także z sytuacją jaka jest
w Miastkowie jeśli chodzi nie tytko o lokal Lewiatana. Oprócz miejsca sakralnego mamy też
przedszkole i tu też mamy sklep. Jeden jest blisko przedszkola, dmgi blisko kościoła.

Radny uważa, że temat przejścia przy kościele był rozważany w ubiegłym roku i skoro
ono powstało tym samym powinniśmy zmniejszyć wymaganą odległość do miejsc sakralnych,
przedszkoli, szkół itp. do 50 m a nie 80 m jak wskazano we wniosku. Zdaniem radnego 50 m
to odległość która jest odpowiednim wyznacznikiem.

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. W związku z powyższym Przewodniczący zarządził
głosowanie nad rozpatrzeniem wniosku- za nieuwzględnieniem. W głosowaniu udział wzięło
15 radnych. Za nieuwzględnienie głosowało - 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymał się
od głosu - l. Przewodniczący stwierdził, że wniosek nie zasługuje na uwzględnienie. Następnie
Wiceprzewodnicząca odczytała treść uchwały. Uchwala Nr XVIII/112/21 Rady Gminy
Miastkowo z dnia 7 maja 2021 r. w sprawie rozpatrzenia wniosku oraz imienny wykaz
głosowania w załączeniu do protokołu.

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady informując, że Rada w tej kadencji zajmie
się tym tematem. Ureguluje na nowo obowiązujący akt prawny.

Ad.6. Punkt następny to ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2020. Materiały otrzymali
wszyscy, Komisja wydała pozytywną opinię. W związku z powyższym Przewodniczący poprosił
o pytania. Radni nie zgłaszali żadnych pytań. Sprawozdanie w załączeniu do protokołu.

Ad.7. Przewodniczący poinformował, że następny punkt porządku obrad to sprawozdanie
z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2020 r. oraz potrzeby w zakresie pomocy
społecznej na 2021 r. Komisja analizowała przedmiotowe sprawozdanie pozytywnie je
opiniując. Radni nie zgłaszali żadnych pytań. Sprawozdanie w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady zarządził 10 - minutową przerwę w obradach. Po przerwie wznowił
obrady.

Ad.8. Punkt następny to informacja z realizacji uchwały o nabywaniu, zbywaniu i obciążaniu
niemchomości oraz ich wydzierżawianiu lub wynajmowaniu na czas dłuższy niż 3 łata lub na
czas nieoznaczony za 2020 r. Komisje pozytywnie zaopiniowały przedmiotową informację.
Radni nie zgłaszali żadnych pytań. Informacja w załączeniu do protokołu.

Ad.9. Nie zgłaszano żadnych interpelacji ani zapytań.

Ad.IO. W punkcie wolne wnioski głos zabrali:
a Mieszkaiika Miastkowa zgłosiła prośbę dotyczącą przejezdności drogi

lir 591 położonej w Miastkowie.
Wójt poprosił, o sprecyzowanie prośby na piśmie i złożenie jej w Urzędzie.

D Radny Ł. Iwaniak poprosił Radę Gminy i Wójta o uwzględnienie przy planowaniu
budżetu na ten rok chodnika na ul. Cendrowizna w Miastkowie w kiemnki Tamowa.
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Następnie radny odczytał oświadczenie dotyczące nauczania zdalnego oraz
powołania sztabu kryzysowego w szkołach. Przedmiotowe oświadczenie przekazał
Przewodniczącemu Rady oraz Wójtowi. Wszyscy radni otrzymali analizę prawną
do odpowiedzi udzielonych przez dyrektorów szkół.

D Przewodniczący Rady powitał właściciela firmy Andrea Consulting, który będzie
opracowywał plan gospodarki niskoemisyjnej na lata 2021 - 2027 dla naszej gminy.
P. Jurkiewicz poinformował, że jest na etapie opracowania istotnego dokumentu jakim
jest plan niskoemisyjny dla Gminy Miastkowo. Jest to dokument niezbędny gminie przy
ubieganiu się o wszelkie środki zewnętrzne związane z ograniczeniem emisji C02.
Następnie przedstawił całą procedurę.

D Mieszkaniec Miastkowa

D IVtieszkaniec Miastkowa

I zabrał głos w sprawie edukacji w szkołach.

pomszył temat podatków oraz maseczek.

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji oraz wyczerpaniem porządku dziennego
Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie oraz udział w sesji i zamknął obrady
XVIII sesji Rady Gminy Miastkowo.

Protokołowała:
Barbara Kalinowska

Przewodniczący Rady

Henryk Rupacz
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